
Greater Bay Area Green Finance and Sustainable Development Summit 

Forum and Outstanding ESG Disclosure List – Free Evaluation Registration 

Now Open (Deadline: November 12) 

HERA 系列活动之 “大湾区绿色金融与可持续发展高峰论坛暨 ESG 披露优秀榜

单” 现正免费开放评选（11 月 12 日截止） 

 

Guided by the "dual carbon" goals and high-quality development strategy, ESG has become a core force in 

reshaping corporate value and driving industrial transformation. Earlier, the 2025 Hong Kong ESG Reporting 

Awards (HERA HK) was successfully held on October 24, 2025. As the world's first initiative to receive a special 

nomination for the UNCTAD ISAR Honor Award, it selected a group of ESG benchmark enterprises, injecting 

impetus into the global ESG ecosystem. 

在 “双碳” 目标与高质量发展战略引领下，ESG 已成为重塑企业价值、驱动产业转型的核心力量。此前，2025 香

港 ESG 报告大奖（HERA HK）于 2025 年 10 月 24 日圆满举办，凭借全球首个获联合国 UNCTAD ISAR 荣誉

奖特别提名的公信力，评选出一批 ESG 标杆企业，为全球 ESG 生态注入动力。 

As one of the most open and economically dynamic regions in China, the Guangdong-Hong Kong-Macao 

Greater Bay Area is accelerating the construction of a collaborative ecosystem for green finance and sustainable 

development. The Shenzhen Municipal Government's "Work Plan for Promoting the Construction of 

Environmental, Social and Governance (ESG) System (2025-2027)" clearly states that by 2027, an ecosystem 

featuring high-level ESG practices by leading enterprises and high-quality development of green investment and 

financing will be formed. To build on the achievements of the 2025 Hong Kong HERA HK and promote the 

implementation of ESG concepts in the Greater Bay Area, Hong Kong ESG Reporting Awards Limited (HERA) 

is scheduled to hold this event in Futian District, Shenzhen on December 4, 2025. We sincerely invite your 

company to scan the QR code to fill in the information and participate for free. 

作为我国开放程度最高、经济活力最强的区域之一，粤港澳大湾区正加速构建绿色金融与可持续发展协同生态 

—— 深圳市《推动环境社会治理 (ESG) 体系建设工作方案 (2025—2027 年)》明确，2027 年将形成头部企业 

ESG 高水平实践、绿色投融资高质量发展的生态。为延续 2025 香港 HERA HK 成果，推动 ESG 理念在大湾区

落地，香港 ESG 报告大奖有限公司（HERA）定于 2025 年 12 月 4 日在深圳市福田区举办本次活动，诚邀贵司

扫码免费填报资料参与。 

  



 

I. Event Information活动基本信息 

1. 活动名称：大湾区绿色金融与可持续发展高峰论坛暨 ESG 披露优秀榜单 

Event Name: Greater Bay Area Green Finance and Sustainable Development Summit Forum and 

Outstanding ESG Disclosure List 

2. 时间：2025 年 12 月 4 日（周四）13:30-17:00（13:30 签到） 

Time: December 4, 2025 (Thursday), 13:30-17:00 (Check-in starts at 13:30) 

3. 地点：深圳市福田区香格里拉大酒店 - 香格里拉宴会厅 

Venue: Shangri-La Ballroom, Shangri-La Hotel, Futian District, Shenzhen 

4. 申报方式：企业代表通过活动官方二维码免费申报。 

Application Method: Enterprise representatives can apply for free via the official event QR code. 

5. 申报截止时间：2025 年 11 月 12 日。 

Application Deadline: November 12, 2025. 

 

II. Event Form活动形式 

This event adopts a dual-core format of "Summit Forum plus List Release" to create a high-value industry 

exchange scenario:  

本次活动采用 “高峰论坛 + 榜单发布” 双核心形式，打造高价值行业交流场景： 

 

1. Summit Forum Session (14:00-16:00): Conducted in the form of "keynote speeches + case sharing + 

panel discussions", policy experts, enterprise representatives, and industry leaders are invited for on-

site analysis, with interactive Q&A sessions in each segment.  

高峰论坛环节（14:00-16:00）：以 “主题演讲 + 案例分享 + 小组讨论” 开展，邀请政策专家、企业代表、

行业领袖等进行现场分析，各环节设互动问答； 

2. List Release Session (16:00-16:30): The "Greater Bay Area Outstanding ESG Disclosure List" will be 

announced on-site. Representatives from the organizing committee and supporting organizations will 



present awards to the winning enterprises, and the results will be simultaneously announced through 

official channels.  

榜单发布环节（16:00-16:30）：现场揭晓 “大湾区 ESG 披露优秀榜单”，为主办单位与支持机构代表为

获奖企业颁奖，同步通过官方渠道公示结果； 

3. Exchange and Connection Session (16:30-17:00): A free exchange period is set up to build an industry 

communication platform and facilitate accurate connection of cooperation resources. 

交流对接环节（16:30-17:00）：设置自由交流时段，搭建业界沟通平台，助力精准对接合作资源。 

 

III. Core Value 活动核心价值 

(I) Authoritative List Establishes Industry Benchmarks 权威榜单构建行业标杆 

1. Inheriting the professional standards of the 2025 Hong Kong HERA HK to create the Greater Bay Area 

Outstanding ESG Disclosure List: Winning enterprises of the 2025 Hong Kong HERA HK are directly 

shortlisted for the List;  

承接 2025 香港 HERA HK 专业标准，打造大湾区 ESG 披露优秀榜单：2025 香港 HERA HK 获奖企业直

接入围《榜单》； 

2. A free registration channel is open to all industries in the Greater Bay Area (covering listed/unlisted 

enterprises and enterprises of large, medium, and small market capitalizations). Practical models are 

selected through evaluation to provide authoritative references for regional capital flow and industrial 

cooperation.  

面向大湾区全行业开放免费报名通道（覆盖上市 / 非上市、大中小市值企业），经评审筛选实践典范，

为区域资本流动、产业合作提供权威参考。 

 

(II) High-End Forum Gathers Cutting-Edge Insights高端论坛凝聚前沿智慧 

Focusing on three core topics to build an ideological exchange platform:  

聚焦三大核心议题，打造思想交流平台： 

1. Policy Interpretation: Inviting institutions such as policy-making departments, think tanks, and industry 

organizations to share insights combined with ESG industry trends. 政策解读：邀请政策部门、智库、行

业组织等机构，结合 ESG 行业趋势，分享洞见。 

2. Practical Sharing: Inviting representatives of leading enterprises in the industry and winning enterprises 

of the 2025 Hong Kong HERA HK to analyze practical cases of ESG strategies, green transformation, 

and social responsibility, and provide replicable experiences;  

实践分享：邀请行业领导企业等 2025 香港 HERA HK 获奖企业代表，拆解 ESG 战略、绿色转型、社会

责任等实战案例，提供可复制经验； 

3. In-Depth Discussion: Bringing together representatives from multiple fields to conduct special 

discussions around "green finance", "carbon trading", "overseas ESG strategies", and "new global ESG 

disclosure frameworks", and explore the integration path of "capital + technology + industry". 

深度研讨：围绕 “绿色金融”、“碳交易”、“出海 ESG 战略”、“全球 ESG 披露新框架”，汇聚多领域代表开

展 专题讨论，探索 “资本 + 技术 + 产业” 融合路径。 



(III) Ecosystem Connection Empowers Development Opportunities 生态链接赋能

发展机遇 

Hosted by Alaya Consulting and sponsored by TOPPAN NEXUS, the event is supported by more than 20 

authoritative institutions, including the Hong Kong Environment and Ecology Bureau, Hong Kong Financial 

Services and the Treasury Bureau, Hong Kong Green Finance Association, Shenzhen Financial Development 

and Stability Research Institute, CFA Institute, and Nasdaq. It integrates resources from the 2025 Hong Kong 

HERA HK and local forces in the Greater Bay Area to build a platform for policy connection, resource matching, 

and cooperation negotiations for participants, helping them integrate into the regional green development 

network.  

活动由本识咨询主办、TOPPAN NEXUS 赞助，获得香港环境及生态局、香港金融发展局、香港绿色金融协会、

深圳市金融发展稳定研究院、CFA Institute、Nasdaq 等 20 余家权威机构支持，整合 2025 香港 HERA HK 资源

与大湾区本地力量，为参会方搭建政策对接、资源匹配、合作洽谈平台，助力融入区域绿色发展网络。 

 

Tony Wong 

Founder of Hong Kong ESG Reporting Awards: 

tony@hkesgawards.com 

 

Eleanor Shen 

Communications  

eleanor@hkesgawards.com 


